

《刘德华奥迪广告涉嫌抄袭，抄袭用英语怎么说？》

Audi uploaded a video on its official platforms on Saturday, one of China's traditional Twenty-Four Solar Terms Xiaoman, or Grain Buds. In the video, the well-known pop star Andy Lau is seen explaining the philosophical significance of Xiaoman in Chinese culture. The video went viral quickly, with its hashtag ranking on the real-time Sina Weibo Trending, attracting lots of interactions.

周六，奥迪在官方上传了一段视频，这一天正好是中国传统24节气之一的小满。视频中，知名流行歌星刘德华解释了小满在中国文化中的哲学意义。很快，这个视频在网上疯传，并登上了新浪微博实时热搜，吸引了大量用户互动。

On Saturday night, a Douyin blogger named @Beidamange posted a 7-minute video accusing Audi of plagiarizing a video he created on last year's Xiaoman sentence by sentence, which indicated high similarity.

周六晚上，一位名叫“北大满哥”的抖音博主发布了一段7分钟的视频，控诉奥迪逐句抄袭了他去年小满创作的视频，相似度极高。

He accused the brand claiming that the script for its new video is in fact "from an original poem" that he composed on the same day in 2021. "The poem was made by myself. Please ask the original author when citing them," said Mange.

他谴责称，奥迪在新视频中使用的脚本实际上是他在2021年同一天自己创作的一首“原创诗”。“这首诗是我们自己穿过的，引用的时候请先过问下原作者。”满哥说。

抄袭用英语怎么说？

1、plagiarize 抄袭、剽窃

例句：

Thus, please do not plagiarize my style or fake my username.

因此，请不要模仿我的风格或者假冒我的用户名。

Mike: Really? Such a talented singer would plagiarize as well?

麦克：是喔，这么有才华的歌手也会抄袭吗？

2、copy 作弊，抄袭

对于这个词，我们常见的意思是“复制”，但是，事实上，复制就有“抄袭”的嫌疑哦。

例句：

I sent a copy to the school principal.

我寄了一份复印件给校长。

He would allow John slyly to copy his answers to impossibly difficult algebra questions.

对于那些特别难的代数题，他允许约翰偷偷抄袭他的答案。

3、copycats 无主见的人;盲目的模仿者

copy是“复制、抄袭”的意思，copycats看起来是“抄袭的猫”，实际上是指那些盲目的模仿者。

例句：

The Beatles have copycats all over the world.

甲壳虫乐队在全世界都有抄袭者。

Now, my team and I hate copycats.

现在，我的团队和我都痛恨那些盲目模仿的节目。